
GS Avdelning 7 Mellannorrland  
Representantskap 

Protokoll 
Hammarstrand 8 november 2023 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Göran Molin öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
Närvarande:  
Ombud: Christer Ludén, Christofer Harström, Hans-Eric Johansson, Jennie Sandström, 
Lars Björk, Morgan Lindgren och Roland Flink. 
 
Förhinder: Gunnar Schönning, Håkan Olofsson, Michael Kraft, Per-Ove Olofsson,  
Seth Hallestam, Tommy Häggqvist, Linus Svedin Thunström och Örjan Lundquist. 
 
Frånvarande: Bob Jonsson och Heidi Elfving 
 
Styrelse ordinarie: Göran Molin, Agneta Norman, Simon Wiberg, Maria Rollmar  
och Robin Eliasson. 
 
Förhinder: Timmy Landfors, Thomas Fälldin och Linda Ekblom  
 
Suppleanter: Görgen De Wall, Sebastian Thorsson, Joakim Backman  
och Tobias Pettersson alla är tjänstgörande. 
 
Adjungerade: Fredrik Axelsson, Catarina Ångnell och Göran Mikaelsson. 
 
Revisorer: Bror Hägglund och Sune Jönsson 
 
Valberedning: Krister Wallin 
 
Gäster: Daniel Andersson, Hans Nyhlén, Pär Vallgren och Hans Pettersson 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen gicks igenom. 
Mötet fastställde dagordningen 
 
§ 3 Val av presidium 

a) Ordförande Göran Molin 
b) Sekreterare Agneta Norman  



§ 4 Val av justerare rösträknare 
a) Justerare/rösträknare Förslag Joakim Backman och Görgen De Wall 

Mötet utsåg Joakim Backman och Görgen De Wall 
 

§ 5 Ombudsupprop 
16 röstberättigade samt 9 utan rösträtt. 
Mötet godkände ombudsuppropet 
 
§ 6 Praktiska frågor 
Göran Molin visade dagens schema, GDPR, nödutgångar och hjärtstartare. 
 
§ 7 Mål- & verksamhetsplan 2024 
Göran Molin föredrog Mål- & verksamhetsplanen för 2024 Bil 1.  
Mötet beslöt enligt förslaget till Mål- & verksamhetsplan 2024 i sin helhet. 
 
§ 8 Budget 
Göran Molin föredrog budgeten för 2024. Bil 2. 
Ett antal frågor på de olika posterna besvarades av kassören. 
Mötet beslöt enligt förslaget till budget 2024 i sin helhet.  
 
§ 9 Val 
Styrelseledamot 2 år Förslag Tobias Johansson 
Inga fler förslag har inkommit. 
Mötet beslöt enligt förslaget. 
 
Styrelsesuppleant 2 år förslag Lars Björk 
Inga fler förslag har inkommit. 
Mötet beslöt enligt förslaget. 
 
Valberedningen 1 år förslag Hans Nyhlén 
Inga fler förslag har inkommit. 
Mötet beslöt enligt förslaget. 
 
§ 10 Information från avdelningen 
Fredrik Axelsson och Göran Mikaelsson ombudsmän i avdelningen informerade att 
året startade med avtalsrörelsen och konfliktförberedelser, men det gick bra vi fick nya 
avtal. Vi hade en bra start med lönerevisioner och vi har bra värvning av medlemmar en 
av de bästa i landet. Göran berättade att det är övervägande LAS förhandlingar där trä går 
sämst med husfabrikerna först och lite på skogen och grafisk bransch. Det är många 
personärenden som är krångliga. De berättade att det viktiga är att värva fler medlemmar. 
Arbetsbelastningen är ganska hög för ombudsmännen. Det blir en träff i februari med 
förhandlingsombud och ordförande på klubbar. En uppmaning från dem att skicka in 
avtalsförslag och nomineringar till avtalsdelegationerna. 
 
 
 



Daniel Andersson berättade om att P-O Sjöö har vädjat till politikerna att diskutera 
krisen i byggindustrin utan resultat. På förbundsmötet ska avgifterna fastställas, 
fyllnadsval till förbundsstyrelsen ska göras, en motion som har kommit in ska beredas, 
det kommer att bli en ekonomisk rapport mm. 
 
Göran Molin berättade om LO:s folder om skyddsombud som han sedan delade ut på 
mötet.  
Mötet beslöt att godkänna rapporterna.  
 
§ 11 Arbetsordningen/valordningen 
Styrelsen föreslår en ändring i arbetsordningen Bil 3 med anledning av förändringar i 
Stipendiefonden och förlorad arbetsförtjänst. Förslag även att ändra i valordningen, att 
arbetsplatser med minst 25 medlemmar får välja en ordinarie och en suppleant till 
repskapet men valet måste ske på ett medlemsmöte/träff. 
Mötet beslöt att godkänna förändringarna i sin helhet. 
 
§ 12 Övriga frågor 
Lars Björk tog upp klubbidraget som nu är 5:-/medlem och månad, 60:-/år och medlem, 
han tycker att det ska höjas.  
Förslag att avdelningsstyrelsen kommer med ett nytt förslag till nästa repskap som är 
årsmötet. 
Mötet beslöt enligt förslaget 
 
§ 13 Avslutning 
Ordförande Göran Molin tackade för förtroendet att leda mötet och för visat intresse  
och avslutade mötet. 
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Joakim Backman       Görgen De Wall 


